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Stvarne smernice za
jutrišnji dan

Vsl zbori občinske skupščine so na zasedanju konec novembra
obravnavali osnutek smernic za pripravo družbenega plana občine
Ljubljana Center za obdobje 1986-1990. O vsebini smernic smo se
pogovarjati s predsednikom komiteja za družbeno planiranje in
gospodarstvo Milanom Vukašinovičem, ki je opozoril na izredno
zavzetost delegatov pri obllkovan|u osnutka smernic.

»Doslej smo redkokdaj opazili, da bi se delegati družbenopolitičnega
zbora in zbora krajevnih skupnosti tako tvorno vključili v razpravo o
oblikovanju smernic,« je dejal Milan Vukašinovič. Vendar pa je ob tem
opozoril, da je bilo zanimanje med delegati zbora združenega dela razme-
roma skromno. »Lažje bi oblikovali dokument. če bi delegati zbora
zdmženega dela povedali, kaj bi morali zapisati v smemice in kako naj bi
jih oblikovali," je dejal Vukašinovič.

Smernice so začeli pripravljati že v maju, ko so skupščinski zbori
obravnavali analizo razvojnih možnosti za obdobje 1986 do 1990. Doku-
ment je dobil zda) obliko osnutka, ki ga bodo dali v javno razpravo.

In kaj pričakujemo od smernic, ki jih pripravljamo za naslednje srednje-
ročno obdobje?

»Vsi v naši družbi pričakujemo, da bodo zadeve krenile na bolje. da ne
bo na gospodarskem področju stagnocije, da bomo pogumneje krenili v
jutrišnji dan,« je dejal Milan Vukašinovič. »Vendar pa moramo kljub
vsemu upoštevati smisel smernic. Čeprav morajo biti mobilizacijske, pa
vendarle ne moremo vanje zapisati vsega. Vse tisto, kar hočemo kon-
kretno doseči v naslednjem srednjeročnem obdobju, bomo zapisali v
družbenem dogovoru. Smernice so namreč podlaga za oblikovanje ele-
mentov samoupravnih sporazumov in družbenega dogovora na ravni
občine, kar vse je osnova za občinski družbeni plan za srednjeročno
obdobje. Ta plan naj bi bil sprejet decembra 1985, kar pomeni, da imamo
za pripravo najpomembnejših planskih dokumentov za srednjeročno ob-
dobje na voljo celo leto.«

Vukašinovič je opozoril, da pričakujemo letno rast družbenega proiz-
voda od 2,1 do 2,3 odstotka na leto. Razvoj občine naj bi temeljil na
izkoriščanju naših lastnih razvojnih možnosti, hitreje naj bi se uveljavljale
finančne poslovne in druge storitve, močnejša naj bi bila izvozno usmer-
jena trgovina, poseben poudarek naj bi dali turizmu in gostinstvu in
vsekakor tudi industriji, ki proizvaja za izvoz.

»Čeprav do danes še nismo dosegli lanske ravni industrijske proizvod-
nje, pa vendarle pričakujemo, da bi se ta proizvodnja lahko povečala od
0,5 do enega odstotka. Pri 75-odstotnem deležu produktivnosti v ustvarja-
nju družbenega proizvoda naj bi porasla zaposlitev za 0,6 odstotka.
Prizadevati si moramo, da uresničimo tisto, kar je možno,« je dejal
Vukašinovič in predvsem poudaril, da moramo pri planiranju izhajati iz
sedanjega položaja in da moramo biti v vsakem primeru zelo realni.
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